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Styrelseprotokoll nr 2019:07 
Sammanträdesdatum 11 Juni 2019 

Närvarande: Chris Larsson (ordf), Birgitta Eklund, Birgitta Ellius, Cissi Ridderstolpe, Lars-

Erik Torstenson, Lennart Johansson, Margareta Glock, Marie-Louise Israelson, Monica 

Savander, Tommy Svensson, Ulla Regeheim.  

Frånvarande: Sören Arnström 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande hälsade oss välkomna och öppnade mötet  

§2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen kompletterades med tre punkter under övrigt    

§ 3 Val av protokolljusterare 
Birgitta Eklund 

§ 4 Föregående Protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna 

§ 5 Ekonomi 
Birgitta talade om att vår ekonomi är fortsatt god. Hon har även sammanställt vad vår 

värvningskampanj under 2018 gav för utfall. Det blev 36 nya medlemmar, alla använde inte 

gratisaktiviteten men totalt blev det en kostnad på 21,860:-. Kampanjen kan ju anses som 

lyckad eftersom vi får in 35 nya medlemsavgifter/år, en av de 36 har begärt utträde eftersom 

hennes väninna avled.   

§ 6 Medlemsläget 
Tommy meddelade att vi just nu är 779 registrerade medlemmar.     

§ 7 Vårens aktiviteter 
Vi gick igenom de aktiviteter vi genomfört sedan sist och de har som vanligt varit mycket 

uppskattade.  

§ 8 Övrigt 

8.1 Kuvertering 
Vi genomförde kuverteringen av hösten program innan vi startade styrelsemötet. 

Kuverteringen var klar redan 10.15. 

8.2 Rapport ang bl.a. Postfolket och även subventioner från PostNord 
Monica har pratat med Widar Georgsson angående Postfolket som snart kommer att lägga ned 

sin verksamhet. De kom överens om att Widar kontaktar ordföranden för Postfolket Anne 



2 
 

Källgren Jiremar på nytt om att Postfolket ska informera sina medlemmar att Posten 

Seniorerna finns. 

Posten Seniorerna har planer på att starta en lokalavdelning i Uppsala. Widar har pratat med 

ordföranden för Postfolket i Uppsala som skulle kunna vara med och dra igång en ev. 

lokalavdelning. 

När det gäller de bidrag som Posten Seniorerna får från PostNord är det intressant att se vad 

PostNord har för planer i framtiden när det gäller fritidsföreningar och vår förening i 

synnerhet. Widar och Monica ska kontakta Angelica Björkbom som f n är ansvarig på 

PostNord för fritidsföreningarna, de ska få till ett möte där man kan diskutera dessa frågor. 

Under repskapet kom det upp förslag om att vi skulle försöka få portofrihet av PostNord, 

Postseniorerna Stockholm står inte bakom detta. Vi diskuterade även att vi inte har något 

avtal med PostNord angående att få låna lokalerna och kopiering av programmet gratis. Vi 

ligger lågt i den frågan så länge. Postmuseum har aviserat en höjning av hyran av lokalerna 

från nästa år. Ännu vet vi inte vad den höjningen skulle innebära eller om den blir av.     

8.3 Programmet mm 
Lennart sänder årsmötesprotokollet som nu är underskrivet till Sören.  

Marie-Louise kollar på det konstituerade protokollet och scannar in det på nytt till Cissi.  

Cissi lägger upp programmet på hemsidan i dag tisdag 11 juni.  

Cissi har haft kontakt med Wopsa angående våra problem med mail vid bokning av 

aktiviteter. De ändrar vår inställning från 100 mail/tim till 400 mail/tim. Vi hoppas att det ska 

ta bort en del av del problem vi haft tidigare. Cissi kan även gå in och titta på de mail som 

ligger på felkön vilket är bra för oss att veta.  

8.4 Nya Hemsidan 
Cissi informerade lite om den nya hemsidan som håller på att byggas. Hon har fått besked 

från projektledaren att hemsidan kommer att vara klar den 14 juni. De skulle återkomma 

snarast, nu har vi ju bestämt att vi använder den gamla webben för den här omgången 

aktiviteter så det är ju inte någon stress. 

Chris bad Cissi ge oss i styrelsen möjlighet att titta och bekanta oss med den Nya Hemsidan 

under sommaren. Cissi återkommer när det är aktuellt för oss att titta. OBS vi ska inte göra 

något i den våra tester sparar vi till hösten.  

Sommaren kommer Cissi ägna åt att lägga in våra protokoll i nya webben.  

Avslutning 
Chris tackade alla för ett bra möte och snabb hantering av kuverteringen. 

Kommande styrelsemöten 

• Tisdag 27 augusti styrelsemöte 10.00 – 13.00 Lokal Vilnius 

• Tisdag 17 september Planeringsdag för våren 2020 11.00 – 16.30 samt middag ute 

Lokal Bunkris 

• Fredag 4 oktober styrelsemöte 10.00 – 13.00 Lokal Vilnius 

• Tisdag 22 oktober styrelsemöte 10.00 – 13.00 Lokal Vilnius 
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• Tisdag 12 november styrelsemöte 10.00 – 13.00 (bland annat genomgång av 

programmet våren 2020) Lokal Vilnius 

• Tisdag 10 december styrelsemöte 10.00 – 13.00 + kuvertering Lokal Bunkris 

Datum för höstens program 

• Torsdag 24 oktober sista texterna levereras 

• Fredag 22 november kopieringsfil levereras till internpost 

• Fredag 13 december publicering på hemsida 

Förslag från Sören om datum våren 2020 att diskutera  

• Tisdag 4 februari styrelsemöte 10.00 – 13.00 

• Tisdag 18 februari Årsmöte 

• Tisdag 25 februari Planeringsdag 11.00 – 16.30 samt middag ute 

• Tisdag 24 mars styrelsemöte 10.00 – 13.00 

• Tisdag 21 april styrelsemöte 10.00 – 13.00 

• Tisdag 12 maj styrelsemöte 10.00 – 13.00 (bland annat sista genomgång av 

programmet) 

• Fredag 22 maj Programmet klart för kopiering 

• Måndag 8 juni Styrelsemöte med kuvertering 

 

Vid protokollet:  

 

Marie-Louise Israelson  

Justeras: 

 

Chris Larsson   Birgitta Eklund 

    

 

 

 


